
 

 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda. De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur.  

Aanwezige leden:   Peter Blondel, Margreet Blondel, Arend Reinink, Harry Lips, Ans Röling, Marc van 
Schie, Hennie Terpstra, Ok Overbeek, Titus Meijer, Erna Schreuder, Wim Swinkels, Jan Saveur, Hans 
Smits, Eric van Bakel, Ronald Cassee, Irene Vink, John de Jonge, Dik Vonk, Jan-Willem Doornenbal, Marij 
van Rijendam, Ans Boogers, Anneke Wegman. Marja van Diemen, Sandra de Hamer, Marc Heppener, 
Femke van den Berg, Marry van de Geest, Ellen Koomen, Cora Miltenberg, Hans Molenaar, Annemarie 
Bleeksma, Jany van Dijk, Tineke de Bruijn, Hennie Terpstra, Yneke Bettink, Margo Slot 

Afwezig met kennisgeving: Juno Rouwenhorst, Martin Ettema, Koos Possel, Roelof Boddaert, Gerard van 
Dijk, Ellie Wormgoor, Cees Timmermans 

De agenda, zoals verstuurd bij de aankondiging, wordt gewijzigd.  Er is een notitie ingediend door vier 
leden met het verzoek deze in stemming te brengen. Op verzoek van deze leden worden agendapunten 
8 en 9 verwisseld, zodat de notitie niet als laatste punt op de agenda komt  

Mededeling van het bestuur: Arend Reinink heeft aangeboden een Stikstof bijscholing / lezing te houden. 
Er blijkt voldoende belangstelling in de zaal om de organisatie hiervan snel op te pakken. 

2. Verslag ALV van 22 maart 2022  (beschikbaar op de ANBI pagina van de IVN-ZK website )* 
De misspelling van de naam Ziegel Ziegelaar wordt gecorrigeerd. Daarmee wordt het verslag over 2021. 

het tweede Covidjaar, goedgekeurd.  

Jaarverslag 2022 , bestuur en werkgroepen (beschikbaar op de ANBI pagina van de website 
www.ivn.nl/zk)* 
Alle werkgroepen hebben hun bijdrage aan het jaarverslag geleverd, op een enkele uitzondering na. Het 
verslag beschrijft een diversiteit aan activiteiten, waarop we als vereniging trots kunnen zijn. Enkele 
werkgroepen geven in het kort nog aanvullingen op de hoogtepunten van hun activiteiten in 2022 en 
plannen voor komend jaar.     

• Werkgroep cursussen:  Arend Reinink stelt dat er in 2022 alleen voorbereidend werk is gedaan 

voor de NGO die in september 2023 van start moet gaan. Er zijn intussen 46 aanmeldingen, 

waaruit 25 cursisten geselecteerd zullen worden. Het cursusteam bestaat uit Arend zelf, Erna 

Schreuder, Henk Meier en Ellen Koomen. 

• Natuurwerkgroep: Marc van Schie meldt dat de enthousiaste groep vrijwilligers weer veel 

werkdagen bezig is geweest op uiteenlopende plaatsen Op de website en in lranten worden de 

werkdagen aangekondigd 

• Excursie werkgroep: De excursies zijn weer volop hervat na de Covidjaren. De interim voorzitter 

van de excursiewerkgroep, Harry Lips, ziet dat een aantal excursies moest worden geannuleerd 

bij gebrek aan continuiteit of een organisator die niet tijdig vervangen is na de Covidperiode. Er 

wordt geopperd om de z.g. “wees-excursies” actief bekend te maken om daarvoor 

geinteresseerde gidsen en coordinatoren te vinden. 

• John de Jonge van de werkgroep Amfibien, Vissen en Reptielen constateert een grote impact 

van de klimaatwisselingen. De amfibieen stand zou verbeterd kunnen worden door het 

opschonen van poelen en toezicht op het uitlaten van honden. Er is ook goed nieuws: het 

(bescheiden) aantal bruine kikkers is verdubbeld, de salamanderstand lijkt toegenomen, en er is 

voor het eerst een rivierprik gevonden bij het glasaal onderzoek. 

• Website: Jan-Willem Doornenbal meldt dat de vernieuwing van de website is voltooid. Onze 

afdeling Zuid-Kennemerland lijkt een relatief probleemloze omzettig te hebben doorgemaakt 

vergeleken met andere IVN afdelingen. 
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• De Kennemer Vogeldag: Berna van Baarsen presenteert de plannen voor de Vogeldag op 16 

april, die weer meer kinderactiviteiten zal omvatten, met een speurtocht, een schilder- en een 

fotowedstrijd. Het van Zantenfonds heeft inmiddels 2000 Euro subsidie toegezegd. 

• De kinderwerkgroep wordt voor het laatst vertegenwoordigd door Hans Smits die per 1 januari 

2023 het coordinatorschap doorgeeft aan Ellen Koomen. De werkgroep is actief. o.a. op de 

Paddenstoelendag en telt ongeveer 14 personen. 

• Haarlemmermeer: de werkgroep heeft voorlopig geen ambitie om een eigen IVN afdeling te 

gaan vormen. Anneke Wegman noemt de Slootjesdag, het streven naar een  maandelijkse 

activiteit en de samenwerkomg met de Heimanshof. 

• De Toorts heeft inmiddels zoveel speciale thema’s behandeld volgens Femke Schimmel, dat ze 

moet oproepen om suggesties te leveren. Er wordt nog gezocht naar een extra redacteur. 

• Natuurkoffer: Ans Boogers legt uit dat de Natuurkoffer een binnenshuis activiteit is, die wordt 

afgestemd op de seizoenen.Er is afgelopen jaar 14 keer een verzorgingshuis bezocht en de 

natuurkoffer was onderwerp van een levendige aflevering van de podcast Tierelier 

 

4. Financiën:     
4a. Financieel verslag over 2022  
De voorzitter toont de afrekening over 2022, de begroting voor 2023 en de balans. 
De afrekening sluit al jaren met een bescheiden overschot. De voorzitter wijst op een aantal concrete 
uitgaven die afgelopen jaar op verzoek van de leden zijn gedaan. (herkenbaarheid gidsen, apparatuur 
t.b.v. werkgroep Media, batdetectoren) 
 
4b. Verslag kascommissie en decharge penningmeester  
Het verslag van de kascommissie bestaande uit Hans Smits en Koos Possel is opgenomen in het 
jaarverslag en beschikbaar op de website. De kascommissie is akkoord met het financiele beleid en de  
verslaggeving. De kascommissie is onder de indruk van de ordelijke wijze waarop de penningmeester de 
administratie heeft gevoerd en van het werk dat hij heeft verzet.  De vergadering bedankt de 
Penningmeester, Peter Blondel, en stemt voltallig in met decharge van Penningmeester en bestuur.  
  
4c. Kandidaatstelling en benoeming nieuwe leden kascommissie 
Hans Smits en Hans Molenaar stellen zich beschikbaar als lid van de kascommissie. De vergadering gaat 
unaniem akkoord. 

 
4d. Vaststellen begroting 2023.  

Geen veranderingen van beleid. We hebben nu ongeveer 450 leden.  Vraag XXXX 
De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting 
 
5. Huldiging jubilarissen 

Ciska Klarenberg, bij iedereen bekend als Ciska, is 25 jaar IVN lid, Zij is actief in de Kinderwerkgroep en 
bij de organisatie van de paddestoelendagen, waar zij fantasierijk optrad als kabouter. De voorzitter 
dankt haar voor haar enthousiaste, positieve inzet en de bereidheid om waar nodig te helpen. De 
voorzitter dankt Ciska en reikt het IVN speldje uit 
 
Dik Vonk: is ook 25 jaar lid. Vanuit zijn grote deskundigheid en bevlogenheid draagt hij al  jarenlang 
actief op geheel eigen wijze bij aan excursies en cursussen. Ook hij krijgt het IVN speldje met oorkonde. 
 
6. Benoemingen bestuursleden door de ALV:   
Het bestuur gaat in ongewijzigde samenstelling door  
 

7. Vacatures bestuur:  één algemeen lid. Wie stelt zich verkiesbaar? 

Het huidige bestuur bestaat uit 4 leden, en zoekt een vijfde bestuurslid, vooral voor communicatie en 
het onderhouden van contacten en voor continuiteit. Er is dus nog een vacatures. 



Voorzitter en penningmeester moeten volgend jaar statutair aftreden, dus versterking van het bestuur 
is hard nodig 
 

8 Deelname aan acties voor natuur in onze regio  
Er is een notitie ter discussie ingebracht door enkele leden en verstuurd als bijlage bij de e-mail 
uitnodiging  voor de vergadering. 
In de coordinatorenbijeenkomst is voorgesteld om dit agendapunt te laten voorzitten door Anneke 
Wegman van de Werkgroep Haarlemmermeer 
Het bestuur en de indieners van de notitie krijgen ieder 10 minuten om standpunten over de notitie 
uiteen te zetten 
 
De voorzitter van IVN Zuid-Kennemerland, Wim Swinkels, schetst de achtergronden over het meesturen 
van een flyer van de Klimaatcoalitie Haarlem bij de Toorts in november 2022 en de overwegingen van 
het bestuur. Het bestuur wil deze kwestie niet tot een splijtzwam laten uitgroeien en heeft een 
bijeenkomst belegd met de bezwaarmakers. Het bestuur zag gedeelde zorgen over het klimaat, maar 
stemt niet in met de actiemethodes van sommige deelnemers aan de klimaatcoalitie. 
Namens de indieners van de notitie benoemt Hans Smits de bezwaren tegen deze flyer, met name de 
associatie met Extinction Rebellion en het innemen van een politiek standpunt. 
 
Er volgt een discussie met vragen aan bestuur en indieners van de notitie 
 
Harry Lips: klimaatcoalitie geen organisatie maar een soort discussieforum. Werkt dat als zodanig ? 
Antwoord: Een IVN-er heeft op eigen initiatief aan de discussie deelgenomen, maar is geen 
afgevaardigde van het IVN 
Margo Slot: Hoe komt ons logo op de flyer ? 
Antwoord: is er op gezet zonder overleg 
Jan Saveur: In de IVN statuten staat dat we er naar moeten streven de plaatselijke overheid positief te 
beinvloeden 
Ellen Koomen: Zit het IVN nog in de klimaatcoalitie ? 
Antwoord: Klimaatcoalitie is geen formele organisatie. IVN heeft er nooit in gezeten. 
Jan-Willem Doornenbal: Ik ben de IVN-er die in de Klimaatcoalitie zit. Er is een gedeelde zorg: hoe 
kunnen we samenwerken en een groter publiek bereiken op het gebied van duurzaamheid ? 
Erna Schreuder: Zijn er acties geweest van de Klimaatcoalitie en komen er nog aan ? 
Antwoord: Flyer in de Toorts was een actie, ook Klimaatmars enkele jaren geleden. Wij hebben ook 
meegedaan aan een kunst en natuurfestival vorig jaar door een spreker te leveren in het Verhalenhuis 
Dik Vonk: KNNV maakt onderscheid tussen algemene acties en acties in bepaalde gebieden, 
bijvoorbeeld bij de Modderloop in de Haarlemmermeer polder. 
Hans Moolenaar: Hoe is de landelijke IVN positie ? 
Antwoord: IVN Arnhem zit in een lokale Klimaatcoalitie. Landelijk wordt ook de educatieve doelstelling 
ruim genomen en omvat ook stellingname. 
 
Er wordt gestemd over twee stellingen: 
1. IVN-ZK moet de banden met de Klimaatcoalitie verbreken.  
2. De IVN-ZK criteria voor samenwerking en acties moeten worden aangescherpt. 
 
De tweede stelling wordt zonder discussie ondersteund door bestuur en de voltallige ledenvergadering 
De eerste stelling wordt aangenomen met 18 stemmen voor, 7 tegen en 11 onthoudingen. De 
ledenvergadering besluit dus dat de vereniging IVN Zuid-Kennemerland de banden met de 
Klimaatcoalitie moet verbreken.  

 
9. Lezing ‘Vleermuizen’  

De aangekondigde lezing over vleermuizen door Marja van Diemen en de presentatie van de nieuw 
opgerichte Vleermuiswerkgroep Zuid-Kennemerland door Ronald Cassee vinden geen doorgang wegens 
gebrek aan tijd. 

10. Rondvraag en sluiting. 



Dik Vonk kondigt aan dat KNNV, de Vogelwerkgroep en IVN gezamenlijk willen proberen om in augustus 
een 1000 soorten dag te organiseren in Spaarnwoude om de bewustwording over biodiversiteit te 
stimuleren. 
Anneke Wegman meldt dat de IVN in de Haarlemmermeer een cursus plantenkennis wil gaan geven. 
Contact planten.haarlemmermeer@gmail.com 
Marja van Diemen wijst er op dat we het jaar van de Meervleermuis hebben. De IVN werkgroep 
vleermuizen was vertegenwoordigd op een bijeenkomst in Lelystad. 
 
Jan Saveur bedankt met instemming van de aanwezigen het bestuur voor het organiseren van deze 
bijeenkomst en het vele werk dat afgelopen jaar is verzet 
 
Om enkele minuten na 22.00 uur wordt de vergadering gesloten 
Na afloop wordt er nagepraat met een drankje en een hapje. 

* De uitnodiging met  de agenda en notulen van de vorige ALV wordt per e-mail verstuurd naar leden en donateurs met e-
mailadres. Het jaarverslag is beschikbaar op de website https://www.ivn.nl/zk. Leden zonder e-mailadres krijgen de uitnodiging 
met agenda per post. Enkele exemplaren van de jaarstukken zullen van af een half uur voor het begin van de ALV beschikbaar 

zijn in het lokaal van de vergadering.  Donateurs zijn welkom in de Algemene Ledenvergadering, maar hebben geen stemrecht. 

 

 


